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Abstract (en)
[origin: ES8504300A1] This machine comprises at least one grinding unit mounted to a grinding base. Each unit comprises a frame secured to the
grinding base. The grinding wheel is driven by an electric motor, suspended from the frame by means of four rocker arms constituting two parallel-
motion suspension systems. The lower rocker arms are levers of the first order and the grinding pressure is applied for one of the rocker arms by the
piston rod of a hydraulic cylinder rigid with the frame and adapted to position the grinding wheel in relation to the rail, and for the other rocker arm by
the piston rod of a pneumatic cylinder also rigid with the frame. This pneumatic cylinder determines the operating pressure of the grinding wheel on
the rail. The operative face of the grinding wheel is parallel to the plane of the theoretical tangent to the rail profile. A right-angled lever is pivoted to a
projection of the frame and provided at one end with a stud facing the grinding wheel. During the forward feed of the grinding wheel this stud moves
from an inoperative position to the theoretical tangent and when this theoretical tangent is attained by the wheel the opposite end of the right-angled
lever actuates a device for stopping and locking the feed of the grinding wheel by actuating the hydraulic positioning cylinder.

Abstract (fr)
La machine comprend au moins une tête de meulage montée sur une base de meulage. Une tête de meulage comporte un châssis (1) fixé sur la
base de meulage. Un moteur électrique (2) suspendu au châssis (1) par quatre balanciers (5,6,7,8) formant deux parallélogrammes de suspension,
assure l'entraînement de la meule (3). Les balanciers inférieurs (6,8) sont des leviers du premier espèce et l'effort moteur est assuré pour l'un des
balanciers (6) par la tige (11) d'un vérin hydraulique (12) fixé au chàssis (1) qui assure le positionnement de la meule (3) par rapport au rail (23),
tandis que pour le second balancier (8) c'est la tige (13) d'un vérin pneumatique (14) fixé également au châssis (1), qui assure l'effort moteur. Le
vérin (14) est le vérin réglant la force d'appui de la meule (3) sur le rail (23). La face active de la meule (3) est parallèle au plan de la tangente
théorique (T) au profil du rail (23). Un levier coudé (17) est articulé sur une projection (16) du châssis (1) et il est muni à une de ses extrémnités
(18) d'un ergot (19) faisant face à la meule (3). Lors de l'avance de la meule (3) l'ergot se déplace d'une position de repos (A) jusqu'à la tangente
théorique (T), et dès qu'il atteint la tangente théorique (T) la seconde extrémité (20) du levier (17) agit sur un dispositif (22) bloquant l'avance de la
meule en agissant sur le vérin de positionnement (12).
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